
MESTSKÁ CAST xxxxx-RACA
Miestny úrad, Kubačova 21, xxxxx xxxxx 35

Vážený pán
xxxxx xxxxx
Ondrej ská 2
xxxxx xxxxx
dyho@mail.chcemvediet.s
k

Váš list číslo/zo dňa Naše číslo Vybavuj e/linka xxxxx
2697/15.02.2017 3118/1572/2017/PR-VI Bc. B. Piršelová/49200523 23.02.2017
Vec:  Odpoveď na  žiadosť  o  informáciu  v  zmysle  zákona  č.  211/2000  Z.z.  o  slobodnom

prístupe k informáciám a o zmene a doplnení niektorých zákonov (zákon o slobode
informácií) v znení neskorších predpisov

Mestskej časti xxxxx-Rača bola dňa 15.02.2017 doručená Vaša e-mailová žiadosť o
poskytnutie informácií podľa zákona č. 211/2000 Z.z. o slobodnom prístupe k informáciám a o
zmene  a  doplnení  niektorých  zákonov  (zákon  o  slobode  informácií)  v  znení  neskorších
predpisov, v ktorej požadujete informáciu a zaslanie zápisov zo všetkých rokovaní MÚ Rača s
developerom, Ministerstvom ŽP, prípadne inými stranami (občanmi, štátnymi i súkromnými
inštitúciami), ktoré sa týkajú projektu Rínok Rača od roku 2014.

V zmysle Vašej žiadosti Vám oznamujeme, že zástupcovia investora a projektant investičného
zámeru  Obytný  súbor  VIN  VIN  Rača,  xxxxx  boli  oboznámiť  starostu  s  pripravovaným
investičným  zámerom  dňa  13.1.2015,  kde  aj  požiadali  o  možnosť  prezentácie  zámeru  na
zasadnutí  Komisie životného prostredia,  výstavby, územného plánu a dopravy konanej dňa
14.1.2015  /viď.  zápis  zo  zasadnutia  KŽPVUPD  zo  dňa  14.1.2015  na  www.raca.sk/.  Zo
stretnutia so starostom sa písomný záznam nevyhotovoval.

Dňa  13.04.2016  sa  zástupcovia  Mestskej  časti  xxxxx-Rača  zúčastnili  na  Rade  hlavnej
architektky,  kde  bol  prerokovávaný  investičný  zámer  -  Obytný  súbor  Rínok  Rača  (viď
priložený záznam zo dňa 13.04.2016).

Mestská časť xxxxx-Rača rokovala dňa 14.07.2016 so zástupcami investora o podmienkach
vyplývajúcich  zo  záverečného  stanoviska  Ministerstva  ŽP  SR  v  predmetnej  navrhovanej
činnosti (viď priložený zápis zo dňa 14.07.2016).

Dňa  12.01.2017  sa  zástupcovia  Mestskej  časti  xxxxx-Rača  zúčastnili  rokovania  Hlavného
mesta  SR  Bratislavy  a  zástupcov  investora  za  účelom  riešenia  požiadavky  zabezpečenia
prístupu z Rubačovej ulice na Hybešovu ulicu, o ktorom si vyhotovili zástupcovia Mestskej
časti xxxxx-Rača zápis pre pamäť (viď priložený záznam pre pamäť zo dňa 12.01.2017).

S pozdravom MCQTQIi'ó (-fiCŤ ílfíAT!?1 AWA 3A<^

i»1 i h 5 f N V ÚRAD
Kub.-čova 21, xxxxx Braťťv/a

-17- f .

Beáta Sitárová
referent verejných informácií

Prílohy: podľa textu
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HLAVNÉ MESTO SLOVENSKEJ REPUBLIKY xxxxx
hlavný architekt

Primaciálne nám. 1, P. O. Box 192, 814 99 xxxxx 1

Rada hlavnej architektky
Záznam z rokovania

Projekt: investičný zámer „Obytný súbor Rínok Rača, k.ú. Rača

Dátum a čas:
Miesto
konania

Zapísal
Prítomní

13. apríl 2016, 13:30 - 14:30hod.
zasadačka hlavnej architektky, Hl. m. SR xxxxx (ďalej HMSR),
Uršulínska 6, xxxxx
I. Varga

Priezvisko, meno 
(bez titulu)
Ingríd Konrad 
Silvester Černík 
xxxxx Pilinský 
Iveta Virsíková

Martina Barloková 
Ivan Varga Ján 
Huňor Martin 
Šimurda Ľuboš 
Čižmár Pavol 
Mrázek xxxxx 
Mrázek

Organizácia/ spoločnosť

HMSR - hlavná architektka,
HMSR - riaditeľ Sekcie úz. plánovania
MČ Rača - starosta
MČ Rača - vedúca odd. územného
plánovania a stavebného poriadku
HMSR - Referát dopravného inžinierstva
HMSR - ÚHA, samost. odborný referent
investor - Bencont Development, a.s.
investor - Bencont Development, a.s.
Pudos-Plus, spol. s r.o.
architekt - Marset, spol. s r.o.
architekt - Marset, spol. s r.o.

Predmet rokovania
Investičný zámer - Obytný súbor Rínok Rača, k.ú. Rača - stanovisko k investičnému zámeru v
stupni pre územné rozhodnutie.

Priebeh rokovania
V úvode stretnutia bolo zo strany architektov a investora premietnuté prezentačné video a výkresy
urbanisticko-architektonického riešenia obytného súboru Rínok Rača, kde už boli  v istej miere
zapracované pripomienky a zmeny vyplývajúce z predchádzajúcich stretnutí pred rokovaním na
Rade hlavnej architektky.

P.  Mrázek  -  uviedol  niektoré zmeny a prednosti  projektu,  ktoré  boli  do návrhu  zahrnuté ako
napríklad integrácia cyklistického pruhu do navrhovanej obchodnej komunikácie, posun zastávky
MHD severovýchodne pri Nemeckom kultúrnom dome (ďalej NKD), náhrada parkovacích miest
pod touto  navrhovanou zastávkou miestami  pri  juhovýchodnej  (zadnej)  fasáde NKD, zníženie
podlažnosti  niektorých objektov,  konkrétne pri  NKD, zarovnanie výškovej  budovy na spoločnú
uličnú čiaru spolu so susednými navrhovanými. Súčasťou sú aj susedské záhrady a vinice, veľký
podiel zelených plôch (zvýšenie podielu zelene oproti súčasnému stavu) a pod.
M. Barloková - z dopravného hľadiska bolo predložené riešenie s okružným systémom križovatky
ulíc Kubačova a Barónka, otázka bola na celkové dopravné posúdenie územia, napr. konkrétne
tiež na križovatku v južnej časti územia pri navrhovanej výškovej budove, kde je zo Sadmelijskej
ulice navrhovaný dopravný vjazd a výjazd z územia, kde môže vznikať kolízia pri

Uršulínska 6,1. poschodie, č. dverí 106___________________________________________________________________________
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odbočení vľavo, kedy sa odbočí priamo do ďalšieho odbočovacieho pruhu. Zahrnutie cyklotrasy
do územia je pozitívnym krokom.
I. Konrad - s návrhom riešiť okružnú križovatku pri NKD viaceré strany nesúhlasia, nakoľko sa
vnáša do územia cudzí prvok, ktorý navyše negatívne zasahuje do verejného priestoru pred NKD
a zaberá práve tú plochu námestia, ktorá by mala byť spojením s peším ťahom s občianskou
vybavenosťou v zámere. Preto preferujeme pôvodné dopravné riešenie bez okružnej križovatky.
Ľ.  Čižmár  -  uviedol,  že  z  hľadiska  dopravno-kapacitného  posúdenia  vyhovujú  obe  varianty
dopravného riešenia križovatky (okružná aj klasická). Takisto boli dopravne posúdené aj ostatné
navrhované dopravné uzly v území s vyhovujúcim záverom.
P. Pilinský - poznamenal, že za nedostatok riešenia „klasickej“ križovatky považuje nemožnosť
odbočenia  a  zrušenie  prejazdu  medzi  ulicami  Oblačná  a  Barónka,  v  súčasnom  stave  toto
odbočenie možné je v oboch smeroch.
I. Konrad - ďalej uviedla, že navýšenie počtu parkovacích miest na ploche vrátnice do súčasných
vinárskych závodov pred NKD, čím sa vytvorila slepá ulička bez ďalšieho využitia, nie je veľmi
vhodné riešenie z hľadiska významu a polohy tohto verejného priestoru.  Nakoľko sa jedná o
vyústenie navrhovaného „bulváru“ so živým parterom v prieniku s predpolím NKD, bolo by dobré
zvýrazniť význam tejto plochy a vytvoriť kvalitný verejný priestor a nie parkovisko.
P.  Pilinský  -  podporil  zrušenie  parkovacích  miest  na  úkor  vytvorenia  kvalitného  verejného
priestoru ako pozitívne riešenie,  uviedol,  že projekt  ponúka dostatočné množstvo náhradného
parkovania.
S. Černík  -  zhodnotil  predložený návrh z hľadiska urbanistického riešenia a územného plánu
(ÚPN). Uviedol, že podľa deklarovaných čísel je projekt obytného súboru v súlade s ÚPN a tiež so
ZaD  02,  ktoré  sa  týkajú  aj  tohto  územia.  Vyplývajúce  požadované  koeficienty  sú  splnené.
Navrhnutá  urbanistická  štruktúra  je  reakciou  na  čiastočné  rôznorodé  okolité  územie,  kde  sa
nachádzajú ako solitérne výškové domy tak aj  líniové prízemné stavby.  Výškovo je návrh vo
väčšine  tomuto  prispôsobený,  vytvorené  sú  tiež  uličné  čiary  a  celkový  systém  usporiadania
jednotlivých objektov.
P. Mrázek - doplnil slová p. Černíka o konkrétne hodnoty koeficientov (IPP, IZP...). Doplnil tiež, že
koeficient  zelene  je  výrazne  navýšený  oproti  aktuálnemu  stavu  územia.  Tiež  boli  znižované
podlažnosti niektorých objektov.
I. Konrad, P. Pilinský, I Virsíková - poznamenali, že zeleň nie je problém, ale tým že územný
plán  umožňuje  danú  intenzitu  v  území,  je  potrebné  intenzitu  hmôt  v  návrhu  citlivo  posúdiť,
konkrétne pri objektoch v bezprostrednej blízkosti NKD, kde je sčasti narušený pohľad a pozadie
NKD pri pohľade z predpolia budovy resp. križovatky. Odporúčajú naďalej uvažovať o jej znížení
alebo formou farebnej/materiálovej úpravy fasády.
Virsíková: Nárožný objekt je síce rovnako vysoký ako bodový dom oproti, ale oveľa hlbší a tým
mohutnejší.
I.  Konrad,  S.  Černík  -  navrhli  uvažovať  nad  iným materiálovým a  farebným riešením fasád
( tehla, drevo...), momentálne na bočných fasádach prevláda biela omietka. Mohlo by to zmierniť
dojem vysokej intenzity najmä v kontexte s architektúrou NKD.

Záver z rokovania:
Prítomní sa zhodli, že bude zorganizované stretnutie, kde budú posúdené zmeny a zapracovanie
pripomienok z Rady hlavnej architektky a tiež predchádzajúcich stretnutí a kde bude dohodnutý
ďalší postup.

Príloha: prezenčná listina z Rady hlavnej architektky zo dňa 13.4.2016.



HLAVNÉ MESTO SLOVENSKEJ REPUBLIKY BRATISLAVY
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Zápis z rokovania

Miesto a dátum rokovania: Mestská časť xxxxx-Rača, pracovisko Alstrova 249, xxxxx,
14.07.2016

Prítomní:
Podľa prezenčnej listiny

Predmet rokovania:
Podmienky  vyplývajúce  zo  záverečného  stanoviska  Ministerstva  ŽP  SR vo  veci  navrhovanej
činnosti “Obytný súbor Rínok Rača, xxxxx“

Starosta MČ xxxxx-Rača (starosta):
Stručne  zhrnul  požiadavky  Mestskej  časti  xxxxx-Rača  a  požiadavky  vyplývajúce  zo  záverečného
stanoviska Ministerstva ŽP SR č. 1655/2016-3,4/ak zo dňa 22.03.2016
Zásadnou požiadavkou mestskej časti uplatnenou v rámci procesu posudzovania vplyvov navrhovanej
činnosti  na  životné  prostredie  bolo  zníženie  navrhovanej  intenzity  využitia  územia  vzhľadom  na
charakter nadväzujúcej existujúcej zástavby zóny Barónka a väzby na historické prostredie Rače (objekt
„Nemeckého kultúrneho domu“).
S navrhovaným hmotovo-priestorovým riešením výškovej stavby A1 s 13 nadzemnými podlažiami v
juhozápadnej  časti  riešeného  územia  podľa  zámeru  sme  nesúhlasili,  nakoľko  stavba  svojimi
proporciami - dvojnásobná dĺžka objektu v smere spádu územia oproti existujúcemu bytovému domu
Sadmelijská  1  a  umiestneniu  v  tesnej  blízkosti  tohto  existujúceho  13-podlažného  bytového  domu
predstavuje bariéru vo výhľadoch pre byty a koncentráciu výškových objektov netypickú pre lokality
vonkajšieho mesta.
Ministerstvo životného prostredia SR s realizáciou navrhovanej činnosti „OBYTNÝ SÚBOR RÍNOK
RAČA,  xxxxx“  (ďalej  len  “navrhovaná  činnosť“)  súhlasilo  v  Časti  VI.  Záverečného  stanoviska  k
navrhovanej činnosti č. 1655/2016-3.4/ak zo dňa 22. 03. 2016 (ďalej len “záverečné stanovisko MŽP
SR”) za podmienky optimalizovať v spolupráci s Hl. mestom SR Bratislavou a Mestskou časťou xxxxx-
Rača okrem iného:
- hmotovo-kapacitné riešenie posudzovaného areálu vo väzbe na plnenie regulatívov (IZP, IPP, KZ)
- v plánovanom objekte D3 odstup medzi existujúcim bytovým domom a navrhovanou stavbou, -
podlažnosť objektu Al, ...

Poukázal na otvorené otázky k navrhovanej výstavbe a potrebu ďalšej vzájomnej konzultácie. 

Zástupca spoločnosti 2JTI s.r.o, xxxxx (investor):
predstavil  návrh  modelu  navrhovanej  výstavby.  Zdôraznil,  že  predložená  dokumentácia  zohľadňuje
požiadavky  vyjadrené  v  záverečnom  stanovisku  MŽP  SR.  Výstavba  je  v  súlade  so  záväzným
regulatívom územného plánu mesta,  čo je potvrdené aj  záväzným stanoviskom Hlavného mesta SR
Bratislavy č. MAGS OUIC 39786/16-301998 zo dňa 20. 06. 2016.
Objekt D3 v rámci úprav DUK bol znížený o jedno podlažie a zo strany existujúceho bytového domu
bolo posledné podlažie ešte ustúpené a vytvorená strešná terasa. Svetelné pomery voči okoliu sa zlepšili
a sú výrazne pod normovými hodnotami.
Objekt Al bol pôdorysne posunutý v smere do ulice Kubačova tak aby sa zväčšil vzájomný odstup od
14-poschodového bytového domu na Sadmelijskej ulici. Poloha je priestorovo priaznivejšia.
Aj napriek tomu, že návrh spĺňal požiadavky regulácie vyplývajúce z územného plánu hl.mesta, plnenie
regulatívov  bolo  upravené  v  rámci  dopracovania  dokumentácie  pre  územné  konanie,  kde  prišlo  k
zníženiu  celkovej  intenzity  indexov  ZP,  IPP  a  zvýšeniu  KZ.  Úpravy  boli  Hlavným  mestom  SR
akceptované a schválené.



Výsledok rokovania:
1. Investor trvá na svojom návrhu s tým, že boli zohľadnené podmienky vyplývajúce 
zo záverečného stanoviska MZP SR
2. Starosta požiada o prehodnotenie záväzného stanoviska Hlavné mesto SR Bratislavu v zmysle 
uvedených požiadaviek MČ xxxxx-Rača

V Bratislave M.07.2016

S obsahoni^zápidnice som bol oboznámený, čo potvrdzujem svojim podpisom:

\
1

I

I

Zapísal: Petra Pažitná



Prezenčná listina
zo dňa 14.07.2016

vo veci: Podmienky vyplývajúce zo záverečného stanoviska Ministerstva ŽP SR vo veci navrhovanej 
činnosti ‘‘Obytný súbor Rínok Rača, xxxxx“

meno/priezvisko_____________spoločnosť_____________

.thĹÍd........................................ ..........
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Záznam z prerokovania pre pamäť

12,01.2017

Vo veci: UR-RÍNOKRAČA Zúčastnení: podľa prezenčnej listiny

Problematika:

Požiadavka zabezpečenia prístupu z Rubačovej ulice na Hybešovu ulicu.

Stanovisko  Hlavného  mesta - (Účel  dôvodu  stanoviska)  Zamedziť  zvýšenému  pohybu
motorových vozidiel cez električkovú trať, ako aj tranzitu vozidiel cez Hybešovu ulicu, ktoré by
neúmerne zaťažovali obytnú zónu rodinných domov. Zrealizovaním okružnej križovatkou by
došlo k zrovnoprávneniu komunikácií s Rubačovou ulicou, čo nepovažujeme vzhľadom na jej
význam, ako aj funkčnú triedu a kategóriu (v zmysle platného ÚPN hl. - C1 M09) za vhodné
riešenie. Hlavné mesto trvá na dodržaní podmienok vo vydanom záväznom stanovisku.

Návrh RINOK RAČA: - Možnosť pre odbočenie z Rubačovej ulice na Hybešovu bude cez
novonavrhované  územie.  Investor  preverí  možnosť  riešenia  prepojenej  komunikácie  ako
MR(parametre komunikácie) do vydania UR.

So znením zápisu som bol oboznamený(-á)

Zapísala Piršelová



Zápisnica č. 01/2015
z rokovania komisie životného prostredia, výstavby, územného plánu a dopravy __konanej
dňa 14.01,2015 v zasadačke MU Rača - Alstrova 249__________________________

Prítomní poslanci: Ing. árch. Milan Andraš, PhD, Ing. Milada Dobrotková, MPH, Mgr. Michal Drotován,

Dagmar Gelingerová, Mgr. Rudolf Ivičič, Mgr. Monika Luknárová,

JUDr Juraj Madzin, Ing. Róbert Pajdlhauser, Ing. xxxxx Pálka, Cyril Sekerka,

Bc. Mário Khandl odistoľ, Mgr Rastislav Žitný od is:io.

Neprítomný: Miloš Mäťuš

Tajomník: Ing. Bohumil Gašpierik

Prizvaní: Ing.arch. Iveta Virsíková, Ing. Štefan Borovský, Ing. Jana Pešková k bodu 2.,

Ing. Marián Klotton k bodu 3., Ing. Pavol Ridilla k bodu 4., zástupcovia investora k bodu 9.

Program:
1. Otvorenie, schválenie programu
2. Návrh rozpočtu na rok 2015

3. Prehodnotenie stanoviska Mestskej časti xxxxx - Rača k návrhu na zjednosmernenie časti 
komunikácie Alstrova /od ul. Barónka po Námestie A. Hlinku/ a JurkoviČová.

4. Informácia o aktivačných prácach v roku 2014

5. Požiadavka občanov na vypracovanie zadania „Územný plán zóny Šúrska - Paseky“ v 
roku 2015 nahradením za plánovaný „Územný plán zóny Sklabinská“.

6. Informácia o obstarávaní územných plánov zón Krasňany a Východné a o stavebnej uzávere.

7. Voľba podpredsedu komisie KŽPVUPaD

8. Termíny zasadnutia komisie KŽPVUPaD v roku 2015

9. Prezentácia investičného zámeru „Obytný súbor VIN - VIN Rača“

10. Rôzne

11. Záver.

1. Otvorenie a schválenie programu rokovania

Rokovanie komisie otvoril a ďalej viedol predseda komisie Ing. árch. Milan Andraš, PhD.

Uznesenie č. 01/01/15: Komisia schvaľuje predložený program rokovania komisie. Hlasovanie;
                                            za: 10  ____________proti: 0                        zdržal sa: 0  __________________
meno hlasovanie Andraš Dobrotková Drotován Gelingerová Ivičič Khandl Luknárová Madzin Máťuš Pajdlhauser Pálka Sekerka Žitný

za 10 X X X X X X X X X X

proti 0

zdržal sa 0
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2. Návrh rozpočtu na rok 2015

Návrh rozpočtu na rok 2015 predložila prednostka úradu Ing. Jana Pešková. Prítomným bližšie objasnila
podstatné položky príjmovej časti rozpočtu, výdavkovej časti rozpočtu a kapitálových



výdavkov. Následne zodpovedala dotazy poslancov. Oznámila, že pracovná porada s poslancami k rozpočtu
sa uskutoční 26.1.2015 o 16:30 hod. v zasadačke MÚ na Alstrovej. Poslanec Drotovan požadoval odčleniť
čiastku na realizáciu bezbariérových prechodov pre chodcov. Požiadavka bude v rozpočte zapracovaná.

Uznesenie  č.  02/01/15:  Komisia odporúča schváliť návrh rozpočtu na rok 2015 v predloženom znení.
Hlasovanie:                          za: 12  ____________proti: 0                       zdržal sa: 0  ______________^________
meno hlasovanie Andraš Dobrotková Drotován Gelingerová IvičiČ Khandl Luknárova Madzin Máťuš Pajdlhauser Pálka Sekerka Žitný

za 12 || x
X X X X X X X X X X X

proti
0

zdržal sa 0

12

1. Prehodnotenie stanoviska Mestskej časti xxxxx-Rača k návrhu na zjednosmernenie
časti komunikácie Alstrova /od ul. Barónka po Námestie A. Hlinku/ a Jurkovičová.

Technický návrh na zjednosmernenie ulice Alstrová v časti od ul. Jurkovičová ul. po ul. Barónka
a  ulice  Jurkovičová  od  Detvianskej  po  Alstrovu  ul.  Technický  návrh  bol  vypracovaný  už  vr.  2011,
prerokovaný s dopravným podnikom a odsúhlasený v Dopravnej komisii hl.m. SR. Týmto opatrením by
sa  zlegalizovalo  obojstranné  parkovanie  na  uvedených  komunikáciách  a  zlepšili  by  sa  podmienky
prejazdu vozidlám MHD. V diskusii boli vznesené názory za aj názory proti zjednosmerneniu.

Uznesenie č.  03/01/15:  Komisia odporúča zjednosmernenie Alstrovej ulice v smere od križovatky ulíc
Alstrova, Knižkova dolina, Jurkovičová ulice po križovatku ulíc Alstrova, Barónka, Jurkovičovej ulice od
križovatky s Detvianskou ulicou po Alstrovu ulicu a zmenu organizácie parkovania v časti Alstrovej ulice
od kruhového objazdu po Jurkovičovú.

Hlasovanie:____________za: 4____________proti: 7__________zdržal sa: 1
meno hlasovanie Andraš Dobrotková Drotován Gelingerová Ivičlč Khandl Luknárová Madzin Máťuš Pajdlhauser Pálka Sekerka Žitný

za 4 X x X X

proti 7 X X X X X X X

zdržal sa 1 X
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2. Informácia o aktivačnych prácach v roku 2014
Informáciu  o  výkone aktivačnej  činnosti  v  roku 2014 podal  prítomným Ing.  Pavol  Ridilla,  odd.

životného prostredia, ktorý organizačne zabezpečuje výkon aktivačnej činnosti v teréne. Členovia komisie
nemali k prednesenej informácií zásadné výhrady.

3. Požiadavka občanov na vypracovanie zadania „Územn-ý plán zóny Šúrska - Pasekv“ v rokn 
2015 nahradením za plánovaný „Územný plán zóny Sklabinská“.

Predloženú požiadavku p. Sekerkom nie je možné riešiť formou zmeny UPN Z Východné, ktorý sa
už spracováva na základe UZN č. 462/16/09/14/P Miestneho zastupiteľstva Mestskej časti xxxxx- Rača zo
dňa 16.09.2014 na základe podpísanej zmluvy o dielo a nerieši územie Sklabinská, informovala vedúca
UPSP Ing. árch. Virsíková. Po diskusii sa členovia komisie dohodli, že návrhy a námety na nové obstarania
územných  plánov zón  v  mestskej  časti  xxxxx-Rača  môžu poslanci  predložiť  na  nasledujúce  rokovanie
komisie.

4. Informácia o obstarávaní územných plánov zón Krasňany a Východné a o stavebnej uzávere.

Informáciu  o  príprave  a  rozpracovanosti  územných  plánov  zóny  podľa  uznesení  miestneho
zastupiteľstva predložila komisii ved. UPSP Ing. árch. Virsíková. V diskusii zodpovedala na všetky dotazy
členov komisie. Členovia komisie nemali k predloženej informácií zásadné výhrady.
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7. Voľba podpredsedu komisie KŽPVUPaD

V zmysle „Rokovacieho poriadku stálych komisií Miestneho zastupiteľstva Mestskej časti xxxxx-
Rača“ podpredsedu komisie z členov komisie volí komisia nadpolovičnou väčšinou hlasov všetkých členov 
komisie. Členovia komisie podali dva návrhy na podpredsedu komisie a to: o Mgr. Rudolf Ivičič

© Mgr. Michal Drotován

Uznesenie č.  04/01/15: Komisia volí  za podpredsedu komisie životného prostredia,  výstavby,
územného plánu a dopravy Mgr. Rudolfa Ivičiča.
Hlasovanie:                          za: 3  _________proti: 8__________zdržal sa: 0_________________
meno hlasovanie Andraš Dobrotková Drotován Geiingerová ivičie Khandl Luknárová Madzin Matúš Pajdlhauser Pálka Sekerka Žitný

za 3 X - X X

proti 8 X X X • X X X X X

zdržal sa 0
-

ii

Uznesenie č.  05/01/15: Komisia volí  za podpredsedu komisie životného prostredia,  výstavby, územného
plánu a dopravy Mgr. Michala Drotována.
Hlasovanie:____________za: 7____________proti: 2___________zdržal sa: 3________________________
meno hlasovanie Andraš Dobrotková Drotován Geiingerová Ivičič Khandl Luknárová Madzin Máťuš Pajdlhauser Pálka Sekerka Žitný

za 7 X X X X X X X

proti 2 X X

zdržal

sa
3 1 * X X

12

Za podpredsedu komisie ŽPVUPaD bol zvolený Mgr. Michal Drotován

8. Termíny zasadnutia komisie KŽPVUPaD v roku 2015

Poslancom, členom komisie bol zaslaný návrh termínov zasadnutia komisií v roku 2015. K návrhu
bola vznesená požiadavka na zmenu termínu zasadnutia  komisie z 26.8.2015 na deň 2.9.2015. Navrhnutú
zmenu si  osvojili  všetci  členovia komisie.  Hlasovalo sa o termínoch zasadnutia  komisie so zapracovanou
zmenou.

termín: 14.01.2015 15,00 hod.
4.03.2015 15,00hod.

15.04.2015 15,00hod.
27.05.2015 15,00hod.
2.09.2015 15,00hod.

30.09.2015 15,00hod.
18.11.2015 15,00hod.

Uznesenie  Č.  06/01/15:  Komisia  schvaľuje  termíny  riadnych  zasadnutí  komisie  životného  prostredia,
výstavby, územného plánu a dopravy MZ MČ xxxxx-Rača.
Hlasovanie:                          za: 12  ____________proti: 0___________zdržal sa: 0_________________________
meno hlasovanie Andraš Dobrotková Drotován Geiingerová Ivičič Khandl Luknárová Madzin Máťuš Pajdlhauser Pálka Sekerka Žitný

za 12 X X X X x X X X X X X X

proti
0

zdržal sa 0

12

9. Prezentácia investičného zámeru „Obvtnv súbor VIN - VIN Rača“
Zástupcovia budúceho investora členom komisie odprezentovali návrh investičného zámeru „Obytný 

súbor VIN - VIN Rača“ v lokalite bývalých Vinárskych závodov.
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10. Rôzne

V rámci bodu rôzne neboli uplatnené žiadne podnety

11. Záver
Predseda komisie ukončil rokovanie komisie.

Ing. árch. Milan Andraš, Pfrí)
predseda komisie životného 
prostredia, výstavby, územného plánu 
a dopravy

Zapísal: Ing. Bohumil Gašpierik, tajomník komisie
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